
کاربری با نام »پهلوانی« در توئیتی نوشت: از فرق نشست خبری روحانی و رئیسی با اصحاب 
رسانه همین بس که از آسمون ریسمون بافتن و متلک گفتن رسیدیم به پاسخ های دقیق و 

مختصر و قاطع. خداقوت خادم جمهور.

 چه کسی نجات دهنده واقعی
 محیط زیست است؟

صالح ابراهیمی در توئیتی نوش��ت: میش��ه خانم Morgan vague رو 
بزرگ ترین نجات دهنده محیط زیست نامید؛ ایشون باکتری ای رو کشف 
کردن که توانایی تجزیه پلاستیک رو داره و به خاطر همین جزو نامزدهای 
شخص برتر سال توسط مجله تایمز بودن. ولی جایزه به گرتا تمبرگ  رسید که 
حتی مدرسه رو تموم نکرده و فقط مطالبی که براش می نویسن رو می خونه.

راهبرد اقتدار
حمیدرضا در توئیتی نوشت: 7 فروردین تفاهم نامه 25ساله با چین امضا 
شد، چند روز بعد امریکا خواستار مذاکره برای بازگشت به برجام شد 
)تا مسیر بی اثری تحریم را خنثی کند(. 24 خرداد واکسن ایرانی کرونا 
مجوز گرفت، دیروز امریکا برای مبادلات مرتبط با کرونا معافیت صادر 

کرد! )تا بخریم و نفروشیم!( #راهبرد_اقتدار

لزوم احیای نهضت سوادآموزی
محمد سرشار در توئیتی نوشت: تعداد باسوادان در ایران، 6 درصد کمتر 
از ترکیه یا عربستان است. ما باید بیش از 4 میلیون ایرانی بالای شش سال 
را باسواد کنیم تا بر اساس سند چشم انداز ۱4۰4، به ۹5 درصد باسوادی 
برسیم. پیشنهاد می کنم از اولویت های فرهنگی دولت سیزدهم، »احیای 

نهضت سراسری سوادآموزی با تکیه بر گروه های مردمی « باشد.

    محمد پدرام:
اولین نشس��ت خبری رئیسی نشون داد ما 
در س��ال های آینده با یه دولت غوغاسالار 
مواجه نخواهیم بود ان شاءالله. غوغاسالاری 
از مهم  تری��ن روش ه��ای دولت  ه��ا برای 
فرافکنی و فرار از مسئولیت هاست؛ دولتی 
که از مطالبه گری نخبگان نمی ترسه، اهل 

جنجال آفرینی نیست!
    محمد سرشار:

»خیر« رئیس جمهور هشتم، »لا«ی لااله الا 
الله بود. او نمی خواهد چهار سال اقتصاد کشور 
را معطل دیدار با رئیس جمهور امریکا کند، به 
امریکا امتیازی نخواهد داد، با تحریم  ها خواهد 
جنگید و اقتصاد کش��ور را مقاومتی خواهد 

کرد. نوبت امریکاست که برای ایران، پیشنهاد 
جذابی برای مذاکره داشته باشد.

    محسن پورعرب:
»خیر« رئیسی در پاسخ به س��ؤالی درباره 
دیدار با رئیس جمه��ور امریکا م��ن را یاد 
جمله رهبر انقلاب انداخت که گفتند: »من 
دیپلمات نیس��تم، من انقلابی ام. دیپلمات 
یک کلمه ای را می گوی��د، معنای دیگری 
را اراده می کند. م��ا صریح و صادقانه حرف 
خودمان را می زنیم؛ ما قاطع و جازم حرف 

خودمان را می زنیم.«
    جعفر یوسفی:

رئیس��ی اولین نشس��ت خبری خودش رو 
با پاس��خ های منطقی و بدون ش��عارهای 

فضایی برگزار کرد. پالس مثبت ایش��ان به 
سرمایه گذاران خارجی، پاسخ قاطع به عدم 
ارتباط با رئیس جمهور امریکا و استقبال از 
ارتباط با عربستان از مهم  ترین بخش های 

این نشست بود!
    مهدی محمدی:

محاسبات دش��من درباره اعمال فشار در 
چارچوب سیاست دومسیره فشار-مذاکره 
زمانی تغییر می کند که بداند فش��ار منجر 
به مذاکره نمی ش��ود. »خیر« آقای رئیسی 
اگر تبدیل به سیاس��ت معتبر دولت آینده 
شود، معادلات اساس��اً تغییر می کند. امید 
به کشاندن دولت روحانی به مذاکره، ریشه 

بسیاری از فشار ها بود.

    مهدی قاسم زاده:
این خیر گفتنِ بدون درن��گ اولاً جوابِ »نه 
مرس��ی« گفتنِ ترامپ به ظریف ب��ود و در 
ثانی می تواند نشانه اتمام دوران غربزدگی، 
کدخداپرستی و انفعال، و شروع دوران اتکا به 
توان داخلی، رفتار عزتمندانه و اقدام مقتدرانه 
باشد؛ ملتی که نگاهش به خدا باشد، نیازی به 

التماس از کدخدا نخواهد داشت!
    سیدمهدی سیدمهرداد:

آنچه در اولین نشس��ت خبری رئیسی بیش از 
پیش نمود داش��ت، اخلاق م��داری و عقلانیت 
و منطق ب��ود.  از طعنه و کنایه و تمس��خر و از 
شعارهای هیجانی و وعده های پوپولیستی خبری 

نبود؛ آن جواب قاطع »خیر « نیز اوج کار بود!
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خیر مردم در »خیر« رئیسی
 واکنش های کاربران شبکه های اجتماعی 

به نخستین نشست خبری سیدابراهیم رئیسی و »خیر« تاریخی

حجت الاسلام والمسلمین س�یدابراهیم رئیسی در نخستین نشس�ت خبری خود پس از 
پیروزی در سیزدهمین انتخابات ریاست جمهوری در پاسخ به خبرنگاری که از او در خصوص 
دیدار با بایدن، رئیس جمهور امریکا، سؤال کرد، در یک کلام گفت: خیر! این پاسخ قاطعانه 
موجب واکنش های بسیاری در میان کاربران شبکه های اجتماعی شد. آنها ضمن استقبال 

از رویکرد سیدابراهیم رئیسی در نشست خبری، پاسخ قاطعانه رئیسی را نشانه ای بر تغییر 
رویکرد سیاس�ت  خارجی از مذاکره التماس�ی به دیپلماس�ی مقتدرانه دانستند. کاربران 
همچنین اذعان داشتند این »خیر« اگر تبدیل به سیاست معتبر دولت آینده شود، معادلات 
اساساً تغییر می کند. در ادامه بخش  هایی از واکنش های کاربران را در این خصوص بخوانید.

این صفحه پیام ه�ا،  متن ها، عکس نوش�ت ها و خبرهاي کوتاه 
منتشر شده در فضاي مجازي را بازنشر می دهد. تلاش بر این 
اس�ت که دیدگاه ها و نظرات کاربران اندیش�مند ش�بکه های 

اجتماعی در عرصه مکتوب هم دیده شود.

زهرا غف��اری در کان��ال تلگرامی »کلیک « 
از دیدگاه های حجت الاس��لام رئیس��ی در 
خصوص اینترنت نوشت. چکیده ای از گزارش 
او را در ادامه بخوانید: مرور دیدگاه های ابراهیم 
رئیسی درباره اینترنت و فضای مجازی کمک 
می کند بفهمیم در دوران ریاست جمهوری او 
می توانیم چه توقعاتی از اینترنت کشور داشته 
باش��یم. در گزارش زیر برخ��ی از مهم  ترین 
اظهارنظره��ای او را درباره اینترنت و فضای 

مجازی مرور می کنیم.
   دفاع از فضای مجازی با تأکید بر نقش 

شبکه ملی اطلاعات
ابراهیم رئیسی همواره کوشیده در صحبت های 
انتخاباتی اش نگاهی مثبت به فضای مجازی 
داشته باش��د اما در عین حال بر لزوم کنترل 
آن تأکید داش��ته اس��ت. او یک ماه قبل )26 
اردیبهشت( در قالب مصاحبه انتخاباتی اش در 
شبکه خبر، درباره دیدگاهش نسبت به فضای 
مجازی گفت: »فضای مجازی بس��یار خوب 
است و می تواند میسر باش��د و از این فضا باید 
استفاده شود. ما شبکه ملی اطلاعات در کشور 
می خواهیم که به عنوان یک ضرورت باید انجام 
شود. ما اش��تغال فضای مجازی می خواهیم. 
بسیاری از کار ها در حوزه کودکان و نوجوانان 
در دنیا می شود و ما دلار می دهیم و می خریم. 
این کار باید در داخل کشور انجام شود. فضای 
مجازی مثل اتوبان می ماند؛ هم می شود درست 

مورد اس��تفاده قرار گیرد و هم می تواند در آن 
ویراژ داده شود و احساس ناامنی کرد.«

وی در ادام��ه به نقش ش��ورای عالی فضای 
مجازی هم اش��اره و تصریح کرد: »شورای 
عالی فضای مجازی کارآم��دی لازم را دارد. 
اگر داش��ت، بهره وری ما بسیار بیشتر از این 
بود.« از این صحبت می توان نتیجه گرفت که 
احتمالاً این شورا در دوران ریاست جمهوری 
او پرقدرت تر از گذشته فعالیت خواهد کرد و 
شاید شاهد تصمیم گیری های بیشتر آن در 

خصوص فضای مجازی باشیم.
   وعده اینترنت رایگان برای قشرهای 

جامعه
رئیس��ی ۱5 خرداد در جری��ان ضبط یکی از 
برنامه های تبلیغاتی اش، به سؤالی در خصوص 
برنامه دولتش برای عرضه اینترنت رایگان پاسخ 
داد. وی تصریح کرد: »اینترنت و فضای مجازی 
مانند برق و تلفن از مهم  ترین ساخته های دست 
بشر است که زندگی مردم را تحت تأثیر قرار 
داده است... البته س��رعت و گستره فراگیری 
اینترنت نس��بت به دیگر ساخته های بشری 
بیشتر است و امروز می بینیم که بسیاری از امور 
زندگی شهری و روستایی و باسواد و بی سواد 
و زن و مرد و پیر و ج��وان و کودکان در فضای 
سایبری انجام می شود... برخی اقشار در جامعه 
امکان پرداخت هزینه اینترن��ت را ندارند و ما 
برای تأمین نیاز ها و تسهیل دسترسی آنها به 

اینترنت و فضای سایبر، یک میزان حداقلی از 
اینترنت را به صورت رایگان ارائه می دهیم.

   اینترنت بهترین فضا برای نظارت بر 
کار دولت

دیدگاه های ابراهیم رئیسی درباره اینترنت 
و فضای مج��ازی و نظارت ب��ر آن هم قابل 
توجه است. رئیسی در جلسه ای با جمعی از 
نوجوانان رأی اولی دهه هشتادی، به سؤالات 
این نس��ل در خصوص فض��ای مجازی هم 
پاسخ داد و فضای مجازی را بهترین ابزار برای 

نظارت بر کار دولت  ها دانست.
رئیسی گفت: »فضای مجازی فضایی است 
که خیلی زود زندگی انسان  ها را تحت تأثیر 
قرار داد. ای��ن فضا را نباید ب��ه منزله تهدید 
مورد اس��تفاده قرار داد، بلکه فرصتی است 
که ارتباطات را تسهیل و دسترسی  ها را آسان 
کرده است. در نتیجه این را باید فضایی دانست 
که در آن ملت بر کار دولت  ها نظارت می کنند؛ 
یعنی طریقی برای بهترین نوع نظارت. دولت  ها 
باید بتوانند کل گردش کارشان را در این فضا 
تعریف کنند و ملت هم ارزیابی، نظارت و تذکر 

داشته باشند. این امر مهمی است.«
رئیس��ی پیش از ای��ن در دومی��ن مناظره 
انتخاباتی اش هم به بحث نظارت اشاره کرده و 
گفته بود: »ما معتقدیم فضای مجازی بهترین 
بستر برای نظارت بر قوه قضائیه است. ما این 
را در دادگستری اجرا کردیم و مردم نسبت به 

عملکرد کارکنان و قضات نظر می دهند. در 
این زمینه ۳5 سامانه فعال شد.«

   فیلترینگ بستن جاده است
از دیگر دیدگاه های ابراهیم رئیس��ی درباره 
اینترنت و فضای مج��ازی، بحث فیلترینگ 
است. ابراهیم رئیس��ی در همین نشست با 
نوجوانان، به س��ؤال آنها درباره فیلترینگ و 
به ویژه فیلتر بودن فضای توئیتر پاس��خ داد. 
او گفت: »اینترنت به مثابه جاده اس��ت؛ درِ 
جاده را که نمی بندند. بسیاری در این جاده 
در رفت وآمدند؛ یکی می خواهد به خانه برسد، 
دیگری دنبال فروش است. وقتی کسب وکار 
مردم در یک فضا تعریف می شود، نمی شود 
جاده را بس��ت. این بحث انحرافی اس��ت و 
بعضی  ها آن را سیاسی دیده اند. هرچند طبیعتاً 
باید مراقب جاده بود، مقررات آن را رعایت کرد 
تا راهزنان نیایند اموال مردم را بدزدند. باید 
مواظب باشیم رهزنان وارد فضای خصوصی 

نشوند و اطلاعات افراد را هک نکنند.«
او تأکید کرد: »الان گسترش زیرساخت های 
فضای مجازی مهم است، زیرا نیاز مردم این 
است. من در دوران فعالیتم هیچ فیلتری را 

اعمال نکردم و مخالف فیلترینگ بودم.«
دیدگاه های ابراهیم رئیسی درباره اینترنت 
و فضای مجازی می تواند ب��ر آینده فعالیت 
این فضا در ایران و رشد یا عدم رشد آن تأثیر 

مستقیم داشته باشد.

دیدگاه های ابراهیم رئیسی درباره اینترنت و فضای مجازی چیست؟

امیر امیدنژاد توئیت کرد: ما از ابتدای شروع به کار دولت، همان مطالبه گرانی هستیم که 
قبل بودیم. نقد می کنیم، پیشنهاد می دهیم و کمک می دهیم.

در خط مقدم مطالبه گری!

 از آسمون ریسمون بافتن
 به پاسخ های دقیق و مختصر رسیدیم

احضار مدیران توئیتر از طرف پلیس هند
کانال تلگرامی »سیتنا« خبر داد: پلیس هند 
مدیر توئیتر در این کشور را احضار کرده است. 
دلیل این احضاریه انتش��ار ویدئویی در این 
شبکه اجتماعی است که اهانت به اعتقادات 
مذهبی اس��ت. در این احضاریه به پرونده ای 
اشاره شده که در شهر قاضی آباد واقع در ایالت 
اوتار پرادش هند ثبت شده و مربوط به ویدئویی 
از چند مرد هندو است که یک سالمند مسلمان را کتک می زنند. در احضاریه پلیس علاوه بر نام 
مسئول محلی توئیتر به هفت نفر دیگر اشاره شده که در اشاعه ویدئوی مذکور نقش داشته اند. در 
این ویدئو به اعتقادات مذهبی افراد اهانت و از س��وی دیگر به خشونت عمومی در ایالتی منجر 
می شود که تاریخچه ای طولانی در این زمینه دارد. این جنجال در حالی بالا گرفته که دولت فدرال 
هند به دلیل عدم همخوانی توئیتر ب��ا قوانین فناوری اطلاعات جدید با این ش��بکه اجتماعی 
زورآزمایی می کند. جدال میان دولت و این شبکه اجتماعی اکنون نگرانی  هایی را درباره پایان یافتن 

مصونیت توئیتر در برابر محتوای انتشار یافته توسط کاربرانش به وجود آورده است.

 اعترافات مهم روزنامه نگار مشهور امریکایی 
درباره ایران

کانال تلگرامی »خیابان انق��لاب « خبر داد: 
توماس فریدمن روزنامه نگار معروف امریکایی 
با ارائه پیشنهاد  هایی به سران امریکا خلاف 
کنوانس��یون های بین المللی ک��ه حمله به 
تأسیسات هسته ای کشور ها را رد می کند در 
نیویورک تایمز تصریح کرد: من از تلاش بایدن 
ب��رای احی��ای برج��ام حمای��ت می کنم و 
همین طور از عملیات پنهان اسرائیل برای خرابکاری در توانایی ایران برای ساخت بمب هسته ای، 
حال این توافق هرچه می خواهد باشد. فریدمن با اشاره به اینکه امید داشته است که رنج اقتصادی، 
ایران را ترغیب به اصلاح توافق هسته ای کند اعتراف کرد: ایران بزرگ تر از آن است که بشود به آن 
حمله کرد، نظام سیاسی اش بیش از آنی در حصار است که بشود از بیرون کشور سرنگونش کرد، 
انگیزه هایش برای مواجهه با کشور یهودی )اسرائیل(، بیش از آنی خطرناکند که بتوان آنها را نادیده 
گرفت و مردمش مستعدتر از آن هستند که بتوان آنها را برای همیشه از توانمندی هسته ای برکنار 
داشت. وی با ناامیدی از اعمال سیاست های براندازانه به سران امریکا توصیه کرد هر مقدار که 

می توانند به توافق با ایران فکر کنند نه تغییر نظام در ایران.
این روزنامه نگار امریکایی نوشت: در تعامل با ایران، شما چیزی را انجام می دهید که می توانید، هر جا 
که بتوانید و هر طور که بشود اما با این درک که اولاً هیچ دستاورد کاملی نخواهید داشت و دوم اینکه 
رژیم اسلامی تغییر نخواهد کرد. وی راهبرد رؤسای جمهور امریکا و نخست وزیران اسرائیل را در 
یک جمله چنین خلاصه کرد: همیشه تلاش کن، به بهترین توافقی با ایران برسی که با پول می توان 
به دست آورد یا دقیق تر بگوییم تلاش کن به بهترین توافقی برسی که با برداشتن یا اعمال تحریم  ها 

یا عملیات پنهان به دست می آید اما هیچ گاه به دنبال سرنگونی رژیم با توسل به  زور نباش.

پیروزی امنیت بخش مردم در انتخابات
رضا س��راج در کانال تلگرامی خود نوش��ت: 
مشارکت آگاهانه و بهنگام مردم در انتخابات 
ریاست جمهوری ۱4۰۰ دس��تاورد ها و آثار 
زیادی برای منافع ملی و امنیت ملی به همراه 
داش��ت ک��ه یک��ی از مهم  تری��ن آث��ار آن، 
امنیت بخش��ی و پیش��گیری از توطئ��ه 

بی ثبات سازی ایرانِ پساانتخابات بود.
ماجرا از ای��ن قرار بود ک��ه از چند ماه قب��ل از انتخابات ریاس��ت جمهوری س��یزدهم، برخی از 
سفارتخانه های غربی-عربی در تهران به نیابت از امریکا و اسرائیل، بی ثبات سازی ایرانِ پساانتخابات 
را تدارک دیده بودند. آنان با 2۰۰ شبکه رسانه ای و همسو کردن برخی جریان های روسیاه داخلی و 
ضدانقلاب خارج نشین، کاهش مشارکت مردم در انتخابات را با خط روانی تحریم، هدف گذاری کرده 
بودند تا از رهاورد کاهش مشارکت، اعتراض، اغتشاش و آشوب در ایران را اجرایی سازند. ایران ضعیف، 

غایت طرح سفارتخانه های غربی-عربی برای تحمیل خواسته هایشان به جمهوری اسلامی بود.
در چنین شرایطی که عوامل پیدا و پنهان اجرای انتخابات نیز با کارشکنی در فرآیند اخذ رأی و 
حتی اعلام نتایج نهایی میزان مشارکت مردم در انتخابات، به تکمیل شدن پازل دشمنان کمک 
نمودند؛ مردم کار را تمام کردند و بار دیگر امنیت بخش ایران شدند. با این اوصاف باید به مردم حق 

داد که شادمان باشند و بر طبل شادانه بکوبند.

درباره انتقاد رهبری از مشارکت ۳۵ درصدی در غرب
محسن مهدیان در کانال تلگرامی خود نوشت: 
تاج زاده یک ویدئو گذاشته که رهبری در آن از 
مشارکت ۳5 درصدی انتخابات در دیگر کشور ها 
انتقاد کردند. البته آقای تاج زاده بهتر می داند 
ماجرای مشارکت 4۹ درصدی این دوره چه بوده 
و نیاز به توضیح نیست. اما جهت اطلاع دیگران:

مشارکت را باید در طول زمان دید نه یک نقطه. 
استمرار حضور مردم پای صندوق مهم است و باید برآیند و متوسط حضور را تحلیل کرد. مثلاً وقتی یک 
نفر یک جا پایش بگیرد و زمین بخورد نمی گویند طرف کلاً معیوب است. انتخابات در ایران متوسط 65 
درصد است. حال آنکه در کشورهای خارجی همواره مشارکت همین است. اما این دوره مشارکت 4۹ 

درصدی چهار عامل داشت که با وجود این چهار عامل یک پیروزی بزرگ است. و اما چهار عامل:
یک و از همه مهم تر: ما در این انتخابات تلاش کردیم به مردم بگوییم فساد و ناکارآمدی دولت 
منتخب و مستقر را به پای کل ساختار و کل تاریخ نگذارید. بیایید پای صندوق، حل می شود. 
بخشی از مردم از آخرین باری که در انتخابات ریاست جمهوری رأی دادند جز تحقیر و بی کفایتی 
دولت چیزی به خاطر ندارند. بنابراین از رأی و صندوق زده شدند. جالب است رسانه های خارجی 
مثل نیویورک تایمز این میزان مشارکت را با وجود این حجم از ناکارآمدی در دولت شگفت انگیز 

دانستند ولی آقای تاج زاده و دوستان شان ظاهراً نفع و حیثیت شان در پرده پوشی است.
دو. مطابق اجماع نظرسنجی  ها حداقل سهم کرونا در کاهش مشارکت ۱۰ درصد است. مشاور 

وزیر بهداشت این افراد را ۱۰ میلیون نفر اعلام کرد.
سه. همه رسانه های خارجی همزبان با خوارج و منافقان داخلی عملیات تروریستی ذهنی روی مردم 
اجرا کردند. هرچند شکست خوردند ولی بالاخره وقتی یک نادان از پشت سر صدا درمی آورد، ترسیدن 
و یکه خوردن واکنش طبیعی بدن است. سهم دروغ  ها و تهمت  ها و عملیات روانی ضدانقلاب داخلی و 

خارجی را نباید دست کم گرفت. از علی نژاد تا احمدی نژاد سر این انتخابات هم عهد و هم قمار شدند.
چهار. البته ناش��ی گری دولت در برگزاری انتخابات بود. معلوم ش��د تذکر رهبری دو روز قبل 
انتخابات، اشاره به یک واقعیت بیرونی داشت. هم صندوق رأی در خارج و امنیت ایرانی های خارج 

کشور و هم آشفتگی گسترده در برگزاری داخلی انتخابات.
با این همه به زودی ثمره تغییر دولت را در صندوق رأی آینده خواهید دید. ان شاءالله.

تحول بزرگ شهید چمران در مسیر روشنفکری ایران
جواد تاجیک در توئیتی به مناس��بت سالروز 
شهادت شهید چمران به نقل از همسر شهید 
دکتر چمران نوشت: همیشه سعی می کرد کمتر 
از دیگران داشته باشد. می گفت: »مسئله پولش 
نیست، مسئله زندگی من است که نمی خواهم 
ع��وض ش��ود.« در ای��ران، در زیرزمین دفتر 
نخست وزیری زندگی می کردیم. حقوقش را هم 

می داد به بچه ها. می گفت دوست دارم وقتی از دنیا می روم هیچ نداشته باشم جز چند متر قبر...
عبدالله گنجی نیز نوشت: شهید چمران همه ویژگی های روش��نفکری اعم از درس خواندگی، 
غرب رفتگی، علم گرایی، آزادی خواهی و تحول خواهی را داشت اما با گرایش به عرفان، دوری از 
زخارف دنیا و جهاد، اسلام و روحانیت را جایگزین اسلام روشنفکری کرد و تحولی بزرگ در مسیر 
روشنفکری ایران از صدر مشروطه تاکنون ایجاد کرد. سیدمصطفی موسوی نیز در کانال تلگرامی 
خود بخشی از صحبت های شهید چمران را به اشتراک گذاشت: باید بترسیم، از اینکه آن زیربنای 
فکری و اساسی خویش را از دست بدهیم و دچار مادیگری و منافع شخصی و مصالح مادی خود 
بشویم. آنجا غرور غوغا خواهد کرد! آنجا خودخواهی آتش خواهد زد، آنجا تکبر، طاغوت شدن، 

فرعون شدن برای بزرگان ما و جوانان ما پیش خواهد آمد.

رأفت امام رضا)ع( حسی است
آیت الله فاطمی نیا:

مرحوم علامه طباطبایی فرمودند: »همه  امامان ما رئوف هستند، 
اما رأفت امام رضا)ع( حسی است! « این جمله نیاز به یک کتاب 
ش��رح دارد! همین که وارد حرم مطهر می شوی، درک می کنی 

که حضرت رئوف است!
هرکس حرم امام رضا )ع( مش��رف می ش��ود، یقی��ن بداند در 
کاس��ه اش چیزی می ریزند. وقتی حرم مش��رف شدیم و عرض 
حاجت و توس��ل کردیم، باید منتظر آن چیزی باش��یم که آنها 
به ما عنایت می کنند و هر آنچه به کاس��ه مان ریختند یقیناً به 

مصلحت مان بوده و باید راضی باشیم.
منبع: کانال تلگرامی »استاد فاطمی نیا«

   آیينه نفس

    تصویر منتخب

    حمید کارگر با انتشار تصویر فوق نوشت: 
              فرشی فکنده ام به سرایت پرُ از نگار  جز پایمالِ زائرِ تو چیست افتخار؟

ان
جو

د | 
عه

ک 
ا نی

رض
ید

حم


